
 

 

Aan:   College van B&W   

Via e-mail:  raadsgriffie@hengelo.nl   

Datum: 14 april 2024 
Betreft:  HBO onderwijs onder druk 
 
 

Saxion bezorgd over Twentse welvaart als opleidingen verdwijnen: 'Het is twee voor twaalf' - 1Twente 

 

Geacht College, 

Zoals u kunt lezen in het boven vermeld artikel van 1Twente, staat het aanbod van hoger 
onderwijs in Nederland en dus ook in Twente onder druk. En zoals u weet zijn hogescholen 
belangrijk voor de economie van de regio.  
 
Nu heeft Hengelo de ambitie te groeien naar een stad met 100.000 inwoners. Dit wordt een 
flinke uitdaging als studenten wegtrekken naar de Randstad om daar een opleiding te volgen. 
En houden we nog wel een aantrekkelijk vestigingsklimaat voor bedrijven als het aanbod van 
diverse vakmensen in de regio afneemt? 
 
Denk ook aan Beleidsbegroting 2024-2027. Het Aanjaagbudget Talentopgave (24-NB-9.4) van 
incidenteel € 5 miljoen, dat in de Zomernota 2023-2027 is gevormd. ‘Gemeente Hengelo 
participeert actief als partner.’ 
 
Saxion bestuursvoorzitter Anka Mulder is al 6 jaar bezig met deze krimp. 
 
Lokaal Hengelo/Anders heeft de volgende vragen: 

1. Is het College bekend met het feit dat er krimp plaatsvindt in het aanbod HBO 
studenten, en over wat voor periode spreken we dan?  

2. Is het College de afgelopen 6 jaar in contact geweest met onderwijsinstanties en/of 
partners omdat het aanbod van diverse vakmensen onder druk komt te staan door 
deze ontwikkeling? 

3. Wat vindt het College ervan dat een hogeschool voorzitter hier al 6 jaar mee belast is, 
terwijl dit een ‘gemeenschappelijk’ probleem is? 

4. Hoe gaat het College met deze kennis bewerkstelligen dat we in de toekomst 
onderdeel blijven uitmaken van een technische top regio? 

5. Hoe gaat het College met deze kennis voorkomen dat de ambitie ‘naar 100.000’ 
inwoners onder druk komt te staan, idem onze welvaart?  

6. Wat vindt het College van het idee om het Aanjaagbudget Talentopgave hiervoor in te 
zetten, om bijvoorbeeld het aantal studenten per jaargang omhoog te krijgen?  

https://www.1twente.nl/artikel/4298546/saxion-bezorgd-over-brede-welvaart-in-grensregios-als-opleidingen-verdwijnen


7. Wil het College of betreffende Wethouder in gesprek gaan met belangrijke Twentse 
partners, Mevrouw Mulder en/of de huidige Minister van Onderwijs Mariëlle Paul om 
tot een passend financieringsmodel te komen?  
 

In afwachting op uw antwoorden, 
Raadslid Seviye van Wier-Koca 
Lokaal Hengelo/Anders 
 


